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Coronaläget i Stockholm
Stockholms län hade en topp av smittade och avlidna personer under våren. Under 
sommaren har både antal smittade och antal avlidna varit betydligt lägre och kommunens 
arbete har fungerat bra inom samtliga verksamheter. 

I länet under sommaren är det framför allt unga vuxna som har blivit smittade av covid-
19. Från och med 29 juni till den 16 augusti rapporterades totalt 4 150 personer med 
bekräftad covid-19 i länet. En dryg fjärdedel av de smittade var 20-29 år, och nästan lika 
många 30-39 år. Det innebär att över hälften av alla som fått covid-19-diagnos i 
bekräftad i Stockholm under juli och augusti är under 40 år. Se bifogad figur.

 
Figur:  Covid-19 fall uppdelade per åldersgrupp i Stockholm vecka 27 - 33

Mer information om Coronaläget ges muntligt under mötet.
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Sommaren 2020

 Mot bakgrund av pandemin, och att många varit hemma, har kommunen haft 
många aktiviteter både runt centrum och vid badplatserna. Kulturskolan har haft 
sitt första egna musik- och danskollo och fortsatt med musikalkollo. Fritids-
gårdarna har haft rekord i antal barn på sina kollon. 

 Många av arbetsmarknads- och socialförvaltningens klienter har varit hemma, 
vilket har genererat mer jobb än vanligt. Betydligt fler anmälningar om barn och 
unga som far illa har inkommit. Vuxenenheten har dessutom märkt av ett 
kraftigt ökat missbruk. Något fler ärenden gällande våld i nära relation jämfört 
med tidigare somrar har inkommit men antalet pågående ärenden ligger ändå på 
en låg nivå. 

 Under våren och sommaren har beslutat fattats om att ställa in 
Nationaldagsfirandet och Tyresöfestivalen. Tysammansdagen i Granängsringen 
har tillsvidare flyttats framåt i tiden. Även den lunch med de som varit anställda 
20 år i kommunen har ställts in.

Kommunplan 2021-2024
I arbetet med att ta fram en kommunplan för 2021-2024 har målområdena i den 
befintliga kommunplanen vidareutvecklats. Det förslag som nu finns framtaget, och som 
kommer att arbetas vidare med under hösten, består av fyra målområden med följande 
övergripande rubriker:
 Målområde 1 Stolta medarbetare på Sveriges bästa offentliga arbetsgivare 
 Målområde 2 Kvalitet skapar vi tillsammans – nöjda Tyresöbor tillsammans med  

motiverade medarbetare
 Målområde 3 Trygghet och hälsa, snabbt och enkelt hela livet
 Målområde 4 Ekonomi– kostnadseffektiv, balanserad och cirkulär 

Mål, målområden m.m. kommer att diskuteras ytterligare på de två planerade 
strategidagarna den 4:e och den 16:e september.

Konstgräs och paddelbanor 
Arbetet med att lägga nytt konstgräs på Tyresövallens två 11-mannaspelplaner har 
påbörjats. Även arbetet med att bygga två paddelbanor - en vid parkourparken och en 
vid Trollbäckens IP har påbörjats. 
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Ekonomidirektör
I samband med att kommunens nya HR-direktör börjar,  den 1:a oktober, kommer 
tituleringen av kommunens ekonomichef att justeras från ekonomichef till 
ekonomidirektör. 

Björkbacken
Förberedelserna för flytt av boende från Björkbacken (Björndalen) till Fornudden har 
påbörjats. Ut- och inflyttning påbörjas i mitten av september 

Personlig assistans
Upphandling av personlig assistans påbörjades den 3/7. Sista anbudsdagen är den 6/9.

Pride-veckan
Tyresö kommun fick mycket positiv uppmärksamhet kring aktiviteterna i samband med 
Pride-veckan. Det här gjordes:
 Prideflaggan hissade i flaggstänger
 Ett övergångsställe målades i regnbågsfärgena
 Välkommen-till-Tyresö-skylten, vid fontänrondellen, lystes upp med lampor i 

regnbågens färger.
 Biblioteken hade temavecka och skyltar med faktaböcker, berättelser och filmer 

med HBTQ-tema samt erbjöd regnbågspyssel

Daglig verksamhet pausas
Äldre och omsorgsförvaltningen pausar daglig verksamhet ytterligare fyra veckor med 
tanke på osäkerheten inför hösten. Detsamma gäller för dagverksamhet och växelvård. 

GDPR
Under perioden januari-juli 2020 har kommunens samlade nämnder registrerat och 
hanterat totalt 15 personuppgiftsincidenter. Av dessa har två incidenter helt 
klarrapporterade åtgärdsplaner. Tre incidenter har rapporterats till Datainspektionen som 
dock inte tagit upp dessa för vidare granskning. 

Under samma period har två stycken ”begäran om registerutdrag” och en ”begäran om radering 
av personuppgifter” inkommit till kommunen. Från lärdomar om ”begäran om 
registerutdrag” har ett förbättringsarbete inletts som behöver ett fortsatt ledningsfokus 
för att garantera att den enskildes rättigheter tillgodoses fullt ut, samt att kommunen skall 
undvika tillsynsärenden från Datainspektionen. 
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Kommunens ledningsgrupp har under april tagit del av en analys gällande kommunens 
status i förhållande till GDPR-lagstiftningen. Utifrån denna rapport har flera 
fokusområden identifierats för löpande förbättringsarbeten. I en prioritering har 
beslutats att Dataskyddsorganisation ses över för att stötta förvaltningarnas GDPR-
arbete med rutiner, hantering av t.ex. registerutdrag och incidenter etc., samt att fokus 
sätts på processer och arbetssätt för att genomföra dataskyddsanalyser vid förändringar. 

Personalcykel 
Det finns många fördelar för samhället med att fler cyklar bland annat att risken för 
hjärt- och kärlsjukdomar minskar, sömnen förbättras, stressnivåer minskar och 
prestationsförmågan ökar. Det har därför tidigare tagits initiativ till att Tyresö kommun 
skulle införa möjligheten till personalcykel. Flera andra kommuner har redan detta som 
en personalförmån, bland annat Nynäshamn och Haninge och nu har även Tyresö 
kommun genomfört en upphandling. De som vann upphandling var Bikeaction 
(Sportson). Det innebär att medarbetare i Tyresö kommun inom kort kommer att ha 
möjlighet att hyra en cykel med bruttolöneavdrag. 

Tryggare Granängsringen
Mer information ges muntligt under mötet.

Tyresö Vindkraft AB (dotterbolag till Tyresö Bostäder AB)
Tyresö Vindkraft AB (TVAB) är ett bolag som ägs till 100% av Tyresö Bostäder AB 
(Tybo). Bolaget äger ett vindkraftverk i Bösjövardens vindkraftspark. I slutet av februari 
2020 skadades turbinen i vindkraftverket av en brand. Vindkraftverket har sedan dess 
varit obrukbart. Tybo:s styrelse hanterar för närvarande frågan om vilka åtgärder som de 
anser behöver vidtas mot bakgrund av branden. Om styrelsens inriktning/förslag till 
beslut anses vara av principiell karaktär kommer frågan lyftas till 
komunstyrelsen/kommunfullmäktige. 

Stefan Hollmark
Kommundirektör 
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